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Rada Miasta w Myszkowie 

Komisja Finansów, Budżetu i Rozwoju Miasta 

Protokół nr 23/21 

23 Posiedzenie odbyło się w dniu 25 listopada 2021r.  

Obrady rozpoczęto 25 listopada 2021r. o godz. 08:00, a zakończono o godz. 09:21 tego 

samego dnia. Komisja odbyła się w trybie stacjonarnym w sali sesyjnej Urzędu Miasta w 

Myszkowie. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Członkowie komisji w liczbie 15 osób – wg załączonej listy obecności. 

2. Pan Włodzimierz Żak – Burmistrz Miasta Myszkowa.  

3. Pani Iwona Franelak – Zastępca Burmistrza Miasta Myszkowa.  

 

Obecni: 

1. Magdalena Balwierz 

2. Daniel Borek 

3. Eugeniusz Bugaj 

4. Robert Czerwik 

5. Beata Jakubiec-Bartnik 

6. Sławomir Jałowiec 

7. Zofia Jastrzębska 

8. Norbert Jęczalik 

9. Dominik Lech 

10. Beata Pochodnia 

11. Małgorzata Skinder 

12. Halina Skorek - Kawka 

13. Iwona Skotniczna 

14. Adam Zaczkowski 

15. Tomasz Załęcki 

16. Ewa Ziajska - Łazaj 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

2. Opiniowanie inicjatywy uchwałodawczej grupy radnych dotyczący przygotowania 

projektów uchwał w sprawie: 

a) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Myszkowa, 

b) ustalenie wysokości diet dla Radnych Miasta Myszkowa. 

3. Sprawy różne. 

  

 

Do punktu 1. 

Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

 

Posiedzenie komisji otworzył i prowadził wiceprzewodniczący komisji p. Robert Czerwik. 



 

2 

 

Powitał Państwa radnych i pana Burmistrza. Wiceprzewodniczący komisji wyczytywał kolejno 

radnych i poprosił o potwierdzenie wyczytanej osoby o werbalne potwierdzenie obecności 

poprzez naciśnięcie przycisku kworum. Stwierdził prawomocność obrad. Przedstawił porządek 

posiedzenia. Porządek posiedzenia komisji wszyscy radni otrzymali.  

 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Beata Jakubiec-

Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Dominik Lech, Małgorzata 

Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, 

Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (1) 

Beata Pochodnia 

 

 

Do punktu 2. 

Opiniowanie inicjatywy uchwałodawczej grupy radnych dotyczący przygotowania 

projektów uchwał w sprawie:  

 

a) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Myszkowa 

 

Wiceprzewodniczący komisji p. Robert Czerwik zapytał, czy radni mają jakieś pytania lub 

uwagi do projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych? Z uwagi na brak 

pytań zaproponował zaopiniowanie projektu uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Myszkowa.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 11, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Dominik Lech, Ewa Ziajska - Łazaj 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (11) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia 

Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona 

Skotniczna, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki 

NIEOBECNI (1) 

Beata Pochodnia 
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b) ustalenie wysokości diet dla Radnych Miasta Myszkowa. 

 

Wiceprzewodniczący komisji p. Robert Czerwik zapytał, czy radni mają jakieś pytania lub 

uwagi do projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych?  

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

Radny p. Adam Zaczkowski powiedział, że dobrze byłoby, żeby oba projekty przyjąć na tej 

sesji i nie wracać do ustalania diet na kolejnej i nie tworzyć niepotrzebnego zamieszania. 

Wydaje mi się, że ponieważ kwoty zostały uzgodnione i są wpisane to można by poprosić 
służby księgowe, panią skarbnik, Biuro Rady o to, żeby przeliczyć tak jak w tamtym projekcie 

uchwały procentowa kwota, żeby one mniej więcej korespondowały, bo wiadomo, że co do 

grosz tego się nie da policzyć, ale w przybliżeniu myślę, że się da i przedstawić jednak też do 

porządku obrad, wprowadzić do porządku sesji i wprowadzić za jednym zamachem.  

 

Wiceprzewodniczący komisji p. Robert Czerwik powiedział, że musielibyśmy zapytać panią 
Skarbnik, czy takie wyliczenia są w tej chwili, czy jest w stanie w tej chwili wyliczyć. Może 

poprosimy panią Skarbnik, może pan Burmistrz. 

 

Burmistrz Miasta p. Włodzimierz Żak powiedział, że jeżeli chodzi o kwestie prawne to pani 

radca prawny jest gotowa do nas dołączyć, jeżeli będą pytania. Jeżeli chodzi o wyliczenia to 

poprosimy jakąś osobę z Wydziału Finansowego, panią Skarbnik nie mogę poprosić, bo jest 

nieobecna z uwagi na te obostrzenia, które wprowadziliśmy, to jest też jakby wprowadzone 

z jej osobą, chcę tu zachować oczywiście RODO. Nie widzę przeciwskazań, dostaliśmy taki 

sygnał od pana przewodniczącego tak jak tutaj przewodniczący mówi, także wszystko odbywa 

się tutaj z Państwa inicjatywy i jeżeli faktycznie jest taka wola, żeby tą uchwałę, która by miała 

w stawkach procentowych, czyli zmienić zasady rozliczania diet od 1 stycznia przyszłego roku 

i ocenić od razu, jak te procenty będą się przenosić na kwoty. Nie widzę przeciwskazań, myślę, 
że do 9.30 takie wyliczenie powinniśmy zrobić. Ja też jeszcze od razu spieszę z takimi 

wyjaśnieniami, bo Państwo pisząc inicjatywę przywołaliście w ostatnim akapicie pisma ust. 9 

art. 27 regulaminu Rady, który mówi o tym, że oczekujecie Państwo mojej opinii jeśli chodzi 

o skutki budżetowe, więc jeżeli byłyby takie pytania to na te pytania mam wyliczenia, jestem 

przygotowany. Czy mam wołać radczynię, czy panią z Finansowego, żeby wiedziała co ma 

policzyć, żebyśmy zadali co ma policzyć i żeby zeszła na dół i liczyła.  

 

Radny p. Adam Zaczkowski powiedział, że sam tryb inicjatywy uchwałodawczej jest trochę 
inny, ponieważ pan Burmistrz zdecydował się na przedstawienie projektów uchwały to jakby 

ta inicjatywa wygasa w tym momencie.  

 

Burmistrz Miasta p. Włodzimierz Żak zaprzeczył, że nie składa inicjatywy w tej sprawie. 

Proszę nie przekłamywać tego, Państwo składacie inicjatywę. Jak Państwo nie składacie 

inicjatywy to nie procedujemy nad uchwałami.  

 

Radny p. Adam Zaczkowski powiedział, że inicjatywa jest złożona i jest w mocy.   
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Burmistrz Miasta p. Włodzimierz Żak powiedział, że zgodnie z regulaminem Państwo prosicie 

mnie, żebym to przygotował, tam jest taki zapis. Proszę nie nazywać tego, że jest to moja 

inicjatywa.  

 

Radny p. Adam Zaczkowski wyjaśnił, że tak nie mówi, tylko żeby Pan przygotował te projekty 

uchwał. Proponuję, żebyśmy zrobili 10 minut przerwy, bo jeżeli ta uchwała miałaby wejść do 

porządku obrad to też Komisja powinna ją zaopiniować. Nie może być tak, żebyśmy po Komisji 

dostali te kwoty. Proponuję 10 minut przerwy na radę z osobą, która merytorycznie za to 

odpowiada i wtedy byśmy podjęli decyzję co do tego.  

 

Wiceprzewodniczący p. Robert Czerwik zarządził przerwę do godziny 9.00. Będziemy mieć 
naprawdę pół godziny czasu na spokojnie, być może Wydział Finansowy wyliczy te kwoty, 

żeby można było na spokojnie wyliczyć te kwoty i wtedy przejdziemy do procedowania nad 

tymi projektami uchwał. Wiceprzewodniczący komisji po przewie wznowił obrady Komisji 

i poprosił radnych o wciśnięcie kworum, aby potwierdzić obecność. Wiceprzewodniczący 

komisji zaproponował przejście do projektu uchwały w sprawie diet radnych, to będzie wersja 

kwotowa. Zapytał, czy do tego projektu uchwały w formie kwotowej, jest to uchwała 

zmieniająca uchwałę w sprawie diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących 

radnym Rady Miasta w Myszkowie, mają Państwo pytania? Z uwagi na brak pytań 

zaproponował przejście do opiniowania projektu uchwały.             

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenie wysokości diet dla Radnych Miasta Myszkowa. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Robert Czerwik, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir 

Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Dominik Lech, Małgorzata Skinder, Halina 

Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

PRZECIW (1) 

Eugeniusz Bugaj 

NIEOBECNI (1) 

Beata Pochodnia 

 

Wiceprzewodniczący p. Robert Czerwik powiedział, że projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie.  

 

Do punktu 3. 

Sprawy różne. 

 

Wiceprzewodniczący p. Robert Czerwik zapytał, czy radni mają jakieś pytania w tym 

punkcie? 

 

W dyskusji wzięli udział: 
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Radna p. Beata Jakubiec – Bartnik zapytała, dlaczego urząd Miasta zostaje zamykany, zamiast 

szczepić pracowników to my zamykamy Urząd. Dlaczego kasa jest zamknięta chociaż jest cała 

oszklona? Uważam, że trzeba wdrożyć promocję, bo jedynie szczepienia mogą Nas uchronić 
od choroby, a nie zamykanie urzędów, bo z tego co wiem, to w okolicy jesteśmy jednym 

zamkniętym Urzędem.  

 

Burmistrz Miasta p. Włodzimierz Żak powiedział, że ponieważ zachorowania wewnątrz 

Urzędu, czyli naszego personelu dotyczyły jednego działu w krótkim czasie byliśmy 

w konsultacjach z Sanepidem. Na całe szczęście skończyło się tym, że Sanepid nie wykonywał 

kontroli i nie zamknął Urzędu, bo wtedy byłoby gorzej niż pani radna tu przedstawia. Podjąłem 

świadomą decyzję o przymknięciu Urzędu, żeby nie narażać na ryzyko kontaktu mieszkańców, 

z zachowaniem oczywiście podwyższonych uwagi na standardy w kontaktach międzyludzkich. 

Jak tylko to będzie możliwe, jak się sytuacja uspokoi, już dzisiaj mam informację, że kolejne 

osoby, które z tego działu były poddawane testowaniu i kończą się też kwarantanny to powiem, 

że idzie ku lepszemu. Nie jest moim zamiarem zamykanie Urzędu, zrobiłem to tylko z uwagi 

na bezpieczeństwo zdrowotne.  

 

Radna p. Zofia Jastrzębska zapytała o umowę dotyczącą zadania „Budowa boiska przy Szkole 

we Mrzygłodzie”. 

 

Burmistrz Miasta p. Włodzimierz Żak powiedział, że umowa została podpisana. W dniu 

wczorajszym wpłynęło do mnie pismo, prowadziłem rozmowy z pracownikami, jest na dobrej 

drodze, także niewykluczone, że dzisiaj, nawet nie wiem, czy wczoraj nie nastąpiło wstępne 

zatwierdzenie koncepcji przedstawionej przez projektanta. Jeżeli ten projekt będzie tak 

pracował jak zaczął to wygląda to bardzo optymistycznie, mimo że w umowie ze względów 

innych cenotwórczych termin jest dość odległy. Myślę, że jest szansa, że będzie szybciej.  

 

Radna p. Beata Jakubiec – Bartnik zapytała, co z boiskiem klubowym przy Stadionie, czy już 
projektant, bo z tego co wiem Wody Polskie już wydały pozytywna opinię. Czy już projektant 

złożył projekt, a jeżeli tak to kiedy będzie ogłoszony przetarg?  

 

Burmistrz Miasta p. Włodzimierz Żak powiedział, że będzie o tym krótka wzmianka 

w sprawozdaniu z okresu międzysesyjnego, którą jeszcze sprawdzam. Za chwilę się pojawi na 

E-sesji. Wygląda to w ten sposób, że w rozmowie z projektantem ze swojej strony wyraziłem 

wolę, że nie będę się chciał zgodzić na aneks dalszy i wyciągnięcia konsekwencji finansowych. 

Ja z uwagi najprawdopodobniej na odpowiedzialność i z uwagi na to, żebyśmy nie 

wprowadziliśmy w nową, długotrwałą procedurę wyboru nowego wykonawcy, zaadoptowania 

tego co poprzednio wykonał, to pewnie tak nie zrobię. Natomiast negocjacyjnie wyraziłem takie 

stanowisko, że aneksu nie będzie, że będą kary. Ustaliliśmy z wykonawcą, że do końca 

listopada złoży wniosek do Starostwa o pozwolenie na budowę. W trakcie rozmów, tutaj nie 

będę wybielał nikogo, natomiast patrząc na terminy wydaje mi się, że rychliwość wykonawcy 

mogłaby być większa. Pojawiła się kwestia na etapie składania pozwolenia na budowę, 
uzgodnienia przebiegu kabla, który częściowo przebiega nad projektowanym parkingiem, który 

będzie przy budynku klubowym. Ta kwestia wymaga, Tauron postawił dość mocne warunki, 

że trzeba dokonać ekspertyzy wyliczenia pola elektromagnetycznego i po rozmowach 

i wymianie korespondencji z Tauronem, a spółką, która wykonuje projekt taka analiza jest 

robiona. Natomiast jeżeli wykonawca nie zdąży z tą analizą i żeby była jasność, tu nie ma 
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potrzeby narzekania na Tauron, bo tutaj Tauron zareagował dość sprawnie, nam się na początku 

wydawało, bo wiecie Państwo, mamy doświadczenia z Tauronem, że na innych polach nas 

przyblokował, tak tutaj jeżeli wykonawca nie zdąży oddać tej analizy, która jest zatwierdzana 

przez Tauron to złoży wniosek o pozwolenie na budowę (wypowiedź niesłyszalna), dla dobra 

sprawy okrywając część parkingu, żeby nie było tego oddziaływania tej linii, która przebiega 

nad parkingiem. Tak się umówiliśmy. Może się okazać, że rzeczywiście złożony wniosek 

będzie oceniany przez pana naczelnika Kwiatkowskiego i zobaczymy jaka jakość tego wniosku 

będzie, bo dopiero to jakby pokazuje, jaka praca została przedstawiona. Będę Państwa o tym 

informował. Jeżeli wniosek będzie kompletny, mamy przychylny klimat ze strony Starostwa, 

więc wydaje mi się, że zostanie pozwolenie szybko wydane i będzie szansa przystąpić do 

następnej fazy, czyli wybór wykonawcy.  

 

Wiceprzewodniczący komisji p. Robert Czerwik zapytał, czy radni mają jeszcze jakieś pytania 

w sprawach różnych? Z uwagi na brak pytań wiceprzewodniczący komisji zamknął posiedzenie 

komisji.         

 

 

 

Wiceprzewodniczący komisji 

 

Robert Czerwik 

 

Przygotował(a): Magdalena Niewiadomska 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


